
Zápis z 37. schůze školské rady (online) 

 

Dne 20. 6. 2022 se na školskou radu obrátila paní ředitelka Kačerová s žádostí o 

schválení slovního hodnocení pro ukrajinské žáky. Dne 21. 6. 2022 se všichni členové školské 

rady vyjádřili k této žádosti kladně a to prostřednictvím emailové korespondence. 

 

Zapsal: Šrutka 


